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Tutustu Mikkelin historiaan

Suur-Savon museo 
esittelee ja säilyttää Mikkelin seudun historiaa.

Museon ensimmäisessä kerroksessa on näyttely,
joka vaihtuu kerran vuodessa.
Toisessa ja kolmannessa kerroksessa
voit nähdä vanhoja esineitä,
jotka liittyvät Mikkelin menneisyyteen.

Suur-Savon museon museokaupasta
voit ostaa kirjoja, postikortteja ja lahjatavaroita.
Museokauppaan on vapaa pääsy.

Suur-Savon museossa voit nähdä
muun muassa käsityöhön liittyviä esineitä.
Kuva: Harri Heinonen.
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Suur-Savon museon rakennus on yli 170 vuotta vanha.
Se valmistui vuonna 1848.
Rakennus oli ennen pitäjänmakasiini.
Pitäjänmakasiini tarkoittaa varastoa,
johon kerättiin hyvinä aikoina viljaa ja siemeniä.

Huonoina aikoina ihmiset saivat makasiinista viljaa 
syötäväksi ja viljeltäväksi.
Jos joku sai pitäjänmakasiinista viljaa,
hänen piti maksaa siitä korkoa.
Pitäjänmakasiini oli siis eräänlainen pankki.
Rakennus on ollut museo vuodesta 1960 lähtien.

Pitäjänmakasiinista museoksi

Suur-Savon museo sijaitsee vanhassa rakennuksessa.
Kuva: Harri Heinonen



Suur-Savon museon vaihtuvassa näyttelyssä 
voit nähdä valokuvia 1950–1960-lukujen Mikkelistä.

Näyttely kertoo Rauha Walleniuksesta,
joka oli valokuvaaja.
Hän asui ja työskenteli Mikkelissä yli 30 vuoden ajan.
Wallenius kuvasi työkseen henkilö- ja ryhmäkuvia.
Hän kuvasi runsaasti myös kaupunkia,
luontoa sekä matkojaan.

Näyttelyssä on valokuvia,
joita Wallenius otti töissä ja vapaa-ajallaan.
Näyttely kertoo lyhyesti myös
ammattivalokuvauksen historiasta.

Hetkiä elämästä – 
Rauha Walleniuksen valokuvia
2.5.2024–8.3.2025

Lapset istuvat lumessa
Rauha Walleniuksen valokuvaamon ulkopuolella.
Kuva: Mikkelin kaupungin museoiden arkisto
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Tule vierailulle!

Osoite

Ristimäenkatu 4
50100 Mikkeli

Saavutettavuus

Kohde ei ole esteetön.
Kohteessa ei ole hissiä.
Kohteessa on oma pysäköintialue

Henkilökohtainen avustaja pääsee ilmaiseksi mukaan museoon. 
Opas- tai avustuskoira saa tulla mukaan näyttelyyn.

Tämä vanha polkupyörä on esillä Suur-Savon museossa.
Kuva: Harri Heinonen.
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Pääsymaksu

Aikuiset 5 €
Eläkeläiset, opiskelijat, työttömät 4 €
Alle 18-vuotiaat ilmaiseksi
Museokortilla vapaa pääsy

Kannen kuva: 
Harri Heinonen

Avoinna

1.9.2024–8.3.2025
Museo on avoinna keskiviikkoisin
ja lauantaisin kello 10–17.
Museo on suljettu muina viikonpäivinä.

Poikkeavat aukioloajat:
Museo on suljettu 25.12.2024 sekä 1.1.2025
Juhlapyhien aattoina museo menee kiinni klo 16.
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